
Bestyrelsesmøde 17 dec 2021 
 
 
Tilstede Arne, Randi, Inis og Mynte 
Fraværende: Ricky 
 
1. Vi drøftede om datoerne for budgetmøde og afd møde passede os.  
Det passer fint. Budgetmøde bliver d 17 februar kl 19, her på Vingen. 
Afd møde bliver d 14. Marts kl 19.  
 
2. Ang invitation til kurser.  
Mynte hører SC om hvor mange vi evt kan deltage. Kurserne ligger den 19 januar (kom godt i gang 
med afd bestyrelse) og d 23 februar (bolig økonomi) 
Der er kommet svar fra Birgitte, og vi kan deltage allesammen. 
 
3. Komunnen har IKKE givet kompensation til opsættelse af hegn. 
Bestyrrelsen foreslå liguster hæk. Det vokser rimelig hurtigt og er forholdsvis billigt. 
 
4. Flere beboere har klaget omkring servicen fra SC. 
De nævner at der kommer “forkerte håndværkere”  
Komfur som er i stykker efter 3-4 uger 
Smadret rude som ikke blev lavet 
Varme som ikke virker og hvor håndværkere ikke kan reparere det. 
Inis sammenfatter en skrivelse til SC 
Ang maleren, det blev meget sent meldt ud. Hvad er regler for varsling? 
 
5. Ang 1 års gennemgang. Ikke alle boliger har haft dette. 
 
 
 
 


